
ZÁPIS Č. 9/2004 (156) 
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE  7. PROSINCE 2004 

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1 
 
Přítomni:   viz prezenční listina (celkem  15 senátorů) 
 
Omluveni:   Hanáček/FIT, Omelková/FCH, Hanušová/FP, Lhotáková/FA, 
    Dobis/FEKT 
       
Hosté:    rektor Vrbka, prorektoři Kazelle, Rais, Jančář,  

Ing. Kotek/tajemník FSI, M. Sovíková, Dr. Lepková 
 

 
PROGRAM: 
 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Informace rektora, prorektorů a tajemníka FSI Kotka (v zastoupení kvestora) 
4. Ekonomické záležitosti 
5. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol  
6. Legislativní záležitosti 
7. Pedagogické záležitosti 
8. Různé 
 
 
Jednání zahájil předseda AS doc. Zbořil, který úvodem přivítal novou členku ve SK AS VUT Veroniku 
Zderadičkovou zvolenou v doplňovacích volbách na Fakultě podnikatelské namísto Bc. Moniky Sovíkové 
a předal jí osvědčení o zvolení. Veronika Zderadičková složila slib člena AS VUT. 
 
 
AD 1) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS VUT 
Zápis z minulého zasedání AS VUT byl schválen bez připomínek.  
 
AD 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU DNEŠNÍHO ZASEDÁNÍ 
Připomínky nebyly vzneseny, program dnešního zasedání AS VUT byl obsahově schválen, pouze 
předseda EK Dr. Popela požádal o přednostní projednání ekonomických záležitostí z důvodu pracovní 
zaneprázdněnosti Ing. Kotka, který potřeboval odejít ze zasedání AS VUT na další důležité jednání – 
ekonomické záležitosti byly proto předsunuty před informace zástupců VUT v RVŠ.  
 
AD 3) INFORMACE  REKTORA, PROREKTORŮ A KVESTORA 

 Rektor Vrbka 
 Rektor Vrbka informoval o jednáních ve věci přípravy státního rozpočtu na rok 2005. Zdůraznil, že   

nejsou k dispozici ani předběžné údaje, protože stále probíhají diskuse o všech částech týkajících se 
přípravy rozpočtu VŠ. Otázka financování oblasti vědy a výzkumu také není dořešena, prozatím 
nebyly schváleny ani výzkumné záměry vysokých škol. Dále rektor Vrbka informoval o možném 
způsobu financování výzkumných center a výzkumných záměrů, ve kterých figurují stejní výzkumní 
pracovníci. V závěru rektor Vrbka vyjádřil přesvědčení, že rozpočet vysokých škol bude v návaznosti 
na projednané dohody schválen.  

 Generální ředitel Zetor Brno, a. s. Ing. Vratislav Goj nabízí VUT spolupráci v oblasti grantových 
projektů, Zetor má zájem např. zadávat praktické diplomové práce; spolupráce se týká zejména FSI 
a FEKT, děkani obdrželi kontakty přímo na generálního ředitele.  

 Dne 11. 11. 2004 poprvé vzlétl a přistál letoun VUT 100-Cobra vyvinutý Leteckým ústavem FSI, dne 
16. 11. 2004 proběhlo slavnostní představení letounu veřejnosti.  



 Ve dnech 24. – 25. 11. 2004 proběhlo hodnocení VUT v rámci projektu EUA „Trends IV“. Cílem 
projektu je posouzení stavu transformace škol v duchu Boloňské deklarace. Jednání za VUT 
připravoval prorektor Rais, hodnocení za EUA prováděla PhDr. Alexandra Bitušíková. Ta se postupně 
setkala s vedením školy, děkany fakult a studenty jednotlivých studijních programů; situaci na VUT 
hodnotila velmi kladně.   

 Zítra, tj. 8. 12. 2004, ve 13:30 hod. proběhne na Ústavním soudu v Brně jednání ve věci připuštění 
VUT jako vedlejšího účastníka v kauze Snášel versus bývalí studenti FA VUT Slezák, Laštovička 
a Hirnšal vyvolané na základě stížnosti studentů. Rektor s radostí konstatoval, že na toto jednání bylo 
VUT přizváno jako vedlejší účastník a půjde o to, aby tento status mu byl přiznán i pro vlastní kauzu. 
VUT stále vyjadřuje velkou podporu bývalým studentům a bude se jim snažit pomoci při dalších 
soudních jednáních. 

 
 Prorektor Rais 

 Informoval o přípravě akreditace VUT Asociací evropských univerzit (EUA), která se uskuteční 
začátkem března 2005, hodnotiteli ze strany EUA byli jmenováni emeritní rektoři renomovaných 
evropských univerzit. Na VUT byl jmenován pracovní tým, složený ze zástupců vedení VUT, vedení 
fakult a zástupce studentů – předsedy SK AS VUT, který zpracovává příslušné podklady; materiály 
budou využity jako vstupní analýza pro DZ na další období. Třetí jednání týmu se uskuteční 20. 12. 
v 11:00 hodin v malé zasedací místnosti rektorátu VUT. Prorektor doporučil AS VUT jmenovat svého 
zástupce z komory akademických pracovníků do pracovního týmu, AS VUT jmenoval předsedu 
pedagogické komise AS RNDr. Pavla Dobise.  

 
 Prorektor Jančář 

 Ve čtvrtek 9. 12. 2004 v 8:30 hod. se uskuteční v zasedací místnosti rektora setkání řešitelů 
výzkumných záměrů, na kterém budou podány informace o postupu hodnocení současných 
výzkumných záměrů. 

 Lze předpokládat velkou úspěšnost nově podaných výzkumných záměrů VUT, výsledky posouzení 
budou známy po 15. 12. 2004. 

 V rámci strukturálních fondů byl podán návrh projektu „Podpora ochrany duševního vlastnictví 
a přenosu technologií“. 

 Finanční úspěšnost Inkubátoru VUT je zejména v návaznosti na dotaci ze strany Jm Kraje (asi 90 % 
dotace); probíhají jednání s dalšími firmami, které mají zájem o vstup do Inkubátoru VUT.  

 
 Kancléřka Vanýsková 

 Pozvala přítomné na Vánoční koncert, který pořádá VOX IUVENALIS a Pěvecký sbor VUT v Brně 
dne 17. 12. 2004 v 19:00 hodin ve dvoraně Centra VUT, Antonínská 1. 

 Na minulém zasedání KR byli děkani fakult a ředitelé dalších součástí požádáni o předání informací 
do Kalendária VUT r. 2005. 

 Probíhají práce na návrzích řetězů předsedy AS VUT a kvestora VUT, připomínky LK AS VUT 
k návrhu medaile předsedy AS byly akceptovány. 

 Vzniká regionální redakce rádia Student, které obdrželo licenci na přelomu jara a léta; mají zájem 
o spolupráci s VUT, bylo osloveno ACSA.  

 Na vedení VUT se obrátil dopisem vedoucí kolektivu autorů Slovníku cizích slov doc. PhDr. Ludvík 
Štěpán, PhD. z Ústavu slavistiky Filozofické fakulty Masarykovy univerzity s prosbou o doporučení 
kontaktní osoby v následující záležitosti: doc. Štěpán byl pověřen pražským Ottovým nakladatelstvím, 
aby zformoval z brněnských akademických a vědeckých pracovišť kolektiv autorů nového Slovníku 
cizích slov, který by ve dvou produktech přinesl databázi výrazů, jež odpovídají potřebě dnešní doby; 
podrobný projekt bude zaslán tajemnici Cardové k rozeslání elektronickou formou všem členům AS 
VUT. Kontakt na doc. Štěpána, vedoucího Semináře západoslovanských jazyků a literatur, ředitele 
Středoevropského centra slovanských studií: Telefon: 549 497 255, E-mail: stepan@phil.muni.cz, 
mobil: 603 504461. 

 Výstava ke 105. výročí VUT, která měla vernisáž dne 8. 11. 2004 na FAST, a má být základem stálé 
výstavy o VUT, byla převezena na FA. Tam proběhnou nutné opravy a dokončovací práce pro 
dotažení výstavy do podoby výstavy stálé; práce provádí tým vedený prof. Šindlarem z FA. 
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AD 4) EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 Pravidla rozdělení dotace na rok 2005 

Úvodní komentář k předloženému návrhu přednesl tajemník Kotek, který sdělil stanovisko kvestora, že 
pravidla byla zpracována v této formě naposledy - v souladu s reformou poskytovaní financí vysokým 
školám z úrovně MŠMT je bude nutné v příštím roce zcela přepracovat. Předložený návrh „Pravidel“ byl 
ve spolupráci Ing. Kotka s kvestorem Pěnčíkem upraven na základě připomínek EK AS VUT a byl 
rozeslán E-mailem všem členům AS VUT dne 6. 12. 2004. 
Předseda EK Dr. Popela úvodem shrnul, že předložený návrh pravidel byl projednán na jednáních komise 
ve dnech 5. 10. 2004, 2. 11. 2004 a 23. 11. 2004 (viz zápisy z jednání komisí). Poslední krátké jednání 
EK se uskutečnilo před dnešním zasedáním AS VUT, na kterém komise ještě znovu doporučila do 
upravené verze ze dne 6. 12. 2004 zapracovat do obecných bodů pravidel závazek, že rozpočet VUT bude 
v tabulkové části obsahovat i tabulky zpracované EK AS VUT na výjezdním zasedání v Hevlíně. Dále se 
na komisi uskutečnila krátká diskuse, ve které odpovídal na příslušné dotazy členů EK Ing. Kotek. EK AS 
VUT na závěr konstatovala, že nejsou zásadní námitky, existuje všeobecná shoda a doporučila předložený 
návrh „Pravidel“ ze dne 6. 12. 2004 spolu s výše uvedeným doplněním odkazu na tabulky zpracované EK 
Akademickému senátu VUT ke schválení.  
Na dnešním zasedání AS VUT Dr. Popela požádal o zprostředkování předložení bližších informací 
ředitele CVISu týkajících se bodu 6.3.2. Informační systém, Ing. Kotek přislíbil informace zajistit.  
AS VUT nevznesl na dnešním zasedání k předloženým „Pravidlům rozdělení dotace na rok 2005“ ve 
verzi ze dne 6. 12. 2004 žádné připomínky, pouze konstatoval, že se stav financování školy stále mění 
a  lze předpokládat, že v souvislosti s přípravou rozpočtu školy bude i v budoucnu stále o čem diskutovat.  
Dále bylo přistoupeno k hlasování o předloženém návrhu.  

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje „Pravidla rozdělení dotace na rok 2005 – Neinvestiční a investiční 
prostředky“ v upravené verzi ze dne 6. 12. 2004 spolu s doplněním odkazu do obecných bodů pravidel, že 
rozpočet bude obsahovat v tabulkové části i tabulky zpracované ekonomickou komisí AS VUT na 
výjezdním zasedání v Hevlíně.  
Hlasování: 
Pro – 14 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje „Pravidla rozdělení dotace na rok 2005 – Neinvestiční a investiční 
prostředky“ v upravené verzi ze dne 6. 12. 2004 spolu s doplněním odkazu do obecných bodů pravidel, že 
rozpočet bude obsahovat v tabulkové části i tabulky zpracované ekonomickou komisí AS VUT na 
výjezdním zasedání v Hevlíně.  
 

 Návrh úpravy tarifních mezd v r. 2005 
Návrh vedení VUT na úpravu tarifních mezd od 1. 1. 2005 byl rozeslán všem členům AS VUT E-mailem 
již dne 11. 10. 2004. EK AS VUT tento návrh projednala a doporučila jej AS VUT ke schválení, avšak 
vzhledem k podmínce navýšení finančních zdrojů VUT použitelných pro mzdový fond současně navrhla  
vyčkat, až bude známo, zda VUT navýšení finančních prostředků v r. 2005 skutečně obdrží.  
Na dnešním zasedání přednesl komentář k tomuto návrhu rektor Vrbka, který sdělil, že navýšení tarifních 
mezd v průměru o 7 – 8 % bylo projednáno a bez zásadních připomínek odsouhlaseno s KOR VUT. Ani 
v současné době však není jistota, že VUT požadované navýšení finančních prostředků v roce 2005 
obdrží, proto rektor doporučil pozdržet předložený návrh do té doby, než bude schválen rozpočet ČR 
a VUT. Navýšení tarifních mezd pak navrhl od 1. 4. 2005 s tím, že bude doporučeno vyplatit rozdíl za I. 
čtvrtletí formou odměn.   
AS VUT po krátké diskusi doporučil do předloženého návrhu doplnit základní náležitosti (datum 
zpracování a jméno zpracovatele) a navrhl upravený návrh znovu rozeslat všem členům AS VUT s tím, že 
bude považován za předložený v okamžiku, kdy bude známo, že VUT navýšené finanční prostředky 
obdrží.  
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 Diskuse o ekonomických záležitostech 
 Prof. Nový požádal, aby jednání Stavební komise VUT byla svolávána alespoň s týdenním předstihem 

(naposledy byla svolána jen 2 dny dopředu). Ing. Kotek sdělil, že toto jednání Stavební komise VUT 
bylo velmi krátké, komise se dohodla na dalším jednání, které se bude konat 20. 12.  2004.  

 Ing. Kotek informoval o provozu Inkubátoru VUT, který je k datu 6. 12. 2004 ziskový s tím, že ani 
k datu 31. 12. 2004 nezle předpokládat, že by byl jeho provoz ztrátový. 

 Směrnice č. 62 – Akademické senáty fakult FP a FAST doporučují zvážit některé úpravy této 
směrnice, EK AS VUT se bude těmito návrhy zabývat. Ing. Kotek sdělil, že z fakult byla předložena 
řada připomínek, problém je v tom, že připomínky nejsou jednotné. Dle jeho názoru nebude možné 
směrnici upravit, pokud fakulty nebudou mít na požadované úpravy jednotný názor. Dr. Popela 
poznamenal, že AS VUT zastupuje akademickou obec a po této linii jsou připomínky jednotné. 

 
 Informace prorektora Kazelle o nevyčerpání fondů VUT 

Prorektor Kazelle informoval o čerpání finančních prostředků z Mobilitního stipendijního fondu VUT 
a Interního fondu propagace a podpory VUT. Oba výše uvedené fondy nebudou v roce 2004 dočerpány 
(upřesněno: mobilitní fond cca 400 tis. Kč, propagační fond cca 250 tis. Kč). U Mobilitního stipendijního 
fondu se lišil plán výjezdu studentů od skutečnosti. U Interního fondu propagace a podpory VUT došlo 
k úsporám zejména proto, že nebylo realizováno plánované vydání nové reprezentativní brožury VUT 
a byl vydán pouze dotisk brožury stávající, k další úspoře došlo tím, že byla vydána propagační brožura 
„Brněnské univerzity“, na jejímž vydání se finančně podílely všechny brněnské VŠ.  
Tajemník Kotek sdělil, že je možný dvojí způsob, jak s těmito ušetřenými finančními prostředky naložit: 
1. rozdělení podle normativu fakultám, 2. v případě, kdy nelze dodržet splnění bodu 1 budou prostředky 
použity na snížení ztráty odpisů investičního majetku.  
AS VUT v krátké diskusi konstatoval, že podle dřívějšího rozhodnutí AS VUT by měly být veškeré 
ušetřené finanční prostředky, pokud nejsou účelově vázány, automaticky rozděleny podle klíče všem 
fakultám. Způsob možného použití prověří Ing. Kotek - pokud to bude možné, budou ušetřené finanční 
prostředky rozděleny podle normativu fakultám, v opačném případě budou použity na dokrytí odpisů.  
 
AD 5) INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL  
Informace z jednání Sněmu RVŠ konaném dne 25. 11. 2004 přednesla členka sněmu za FSI Dr. Lepková. 
Program jednání: Zahájení; Vystoupení hostů a reforma vysokého školství (jako první vystoupila 
ministryně Buzková, která obsáhle hovořila o materiálu „Koncepce Reformy vysokého školství v ČR“, 
dále vystoupil rektor UK Wilhelm a v následující diskusi odpovídali na dotazy ministryně Buzková 
a ředitel odboru VŠ MŠMT Ing. Beneš); Zpráva o činnosti předsednictva RVŠ (květen – listopad 2004) – 
komentář ke zprávě přednesl předseda RVŠ doc. Ježek; Příprava rozpočtu vysokých škol v roce 2005 – 
komentář k písemnému materiálu přednesl předseda EK RVŠ doc. Cakl; Problematika učitelského studia 
– poznámky k předloženým materiálům přednesl místopředseda RVŠ prof. Bednář; Zpráva ze Studentské 
komory RVŠ – předloženou písemnou zprávu komentoval předseda SK RVŠ Mgr. Nantl; Různé 
(Informační systém agendy Agentury RVŠ – FRVŠ – ISAASR-F – komentář k předložené písemné 
zprávě přednesla ředitelka ARVŠ Ing. Baňacká; Informace o hodnocení kvality ve vysokém školství – 
přednesla doc. Münsterová). Zápis z 6. zasedání sněmu RVŠ je uveden na internetové adrese: 
http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=44
Doc. Münsterová informovala o průběhu slavnostního shromáždění, které pořádala Univerzita Karlova 
v Praze a Nadace Josefa a Zdeňky Hlávkových společně se Studentskou komorou RVŠ dne 18. 11. 2004 
v 18:00 hodin v Praze v Karolinu. Na tomto shromáždění byla na základě návrhu Akademického senátu 
VUT slavnostně předána Cena Jana Opletala pro rok 2004 třem bývalým studentům FA VUT Ing. arch. 
Zdeňku Hirnšalovi, Ing. arch. Martinu Laštovičkovi a Ing. arch. Jiřímu Slezákovi, kteří jsou tak prvními 
nositeli této letos zřízené ceny.  
Na závěr Doc. Münsterová konstatovala, že Rada vysokých škol se intenzivně připravuje na činnost 
v roce 2005, který bude posledním rokem funkčního období současných členů této rady.  
Zástupkyně ve sněmu RVŠ za FEKT Dr. Krupková vyzdvihla informaci předsedy RVŠ Ježka ze zasedání 
sněmu týkající se výsledků provedeného celoevropského výzkumu návratnosti finančních prostředků, 
které jsou investovány do VŠ studia.  
Ing. Švec  informoval o skutečnosti, že po odchodu F. Drtila nemá SK AS VUT svého delegáta ve SK 
RVŠ. Proto SK AS VUT jmenovala jako svého delegáta do SK RVŠ Jana Myšulku, a to s účinností  od 
1. 1. 2005.  
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AD 6) LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
V zastoupení předsedkyně LK AS VUT Doc. Lhotákové, která se z dnešního zasedání AS VUT omluvila, 
podala informaci o posledním zasedání legislativní komise Ing. Groligová.  
Na jednání LK AS VUT dne 23. 11. 2004 byly projednány následující záležitosti:  
 LK vzala na vědomí předložená vyjádření akademických senátů FP, FAST a FSI k transformaci ÚSI 

na vysokoškolský ústav bez připomínek; všechna vyjádření byla souhlasná, avšak požadovala 
poskytování průběžných informací o vývoji situace, obzvláště vzhledem k provázanosti studijních 
programů. 

 Dr. Krupková (která je současně předsedkyní AS FEKT) informovala o průběhu doplňovacích voleb 
do SK AS VUT na FEKT, po kterých obdržela obvodní volební komise FEKT připomínky k jejich 
průběhu. Dr. Krupková současně navrhla pověřit Studentskou komoru AS VUT průběžným 
sledováním ukončení činnosti jejích členů, aby nedocházelo k prodlevám při vyhlašování 
doplňovacích voleb. Na základě informací sdělených Dr. Krupkovou navrhla LK AS VUT po diskusi 
Akademickému senátu VUT ke schválení změnu čl. 3 odst. 3 Volebního a jednacího řádu AS VUT.  

Členové AS VUT obdrželi dne 6. 12. 2004 E-mailem dopis předsedkyně AS FEKT Dr. Krupkové týkající 
se „Žádosti o vyjádření k průběhu doplňovacích voleb do SK AS VUT ve volebním okrsku FEKT“. 
V dopise je uvedeno několik připomínek týkajících se průběhu voleb, které obdržela obvodní volební 
komise FEKT. AS FEKT projednal tyto připomínky na svém zasedání dne 23. 11. 2004 s tím, že je 
považuje za oprávněné a požádal AS VUT o stanovisko k platnosti mandátu nově zvoleného studenta do 
SK AS VUT.  
Na dnešním zasedání AS VUT se uskutečnila dlouhá diskuse, ve které se senátoři postupně vyjádřili 
k jednotlivým připomínkám uvedeným v dopise AS FEKT. Po důkladném projednání celé záležitosti AS 
VUT konstatoval, že skutečně při volbách do SK AS VUT na FEKT k určitým pochybením došlo 
a doporučil AS FEKT přijmout na základě těchto skutečností poučení do budoucna. Současně však dospěl 
k závěru, že uvedená pochybení nebyla takového rázu, že by volby výrazně ovlivnila a zpochybnila tak  
platnost mandátu zvoleného kandidáta. 

AS VUT na základě diskuse doporučil následující změnu ve VJŘ AS VUT: původní znění čl. 3 odst. 3 
bude doplněno následujícím textem: Mandát této volební komise trvá po celý průběh funkčního období AS 
VUT a komise řídí i doplňovací volby do AS VUT.  
Hlasování: 
Pro – 13 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje změnu Volebního a jednacího řádu AS VUT: původní znění čl. 3 odst. 
3 bude doplněno následujícím textem: Mandát této volební komise trvá po celý průběh funkčního období 
AS VUT a komise řídí i doplňovací volby do AS VUT.  

 
Doc. Zbořil sdělil, že nové znění Statutu VUT a Volebního a jednacího řádu AS VUT bude rozesláno 
všem členům LK AS VUT k prohlédnutí, technickou kontrolu provede tajemnice Cardová s předsedkyní 
LK Doc. Lhotákovou a následně budou oba dokumenty zaslány k registraci na MŠMT.  
Doc. Zbořil dále informoval o svém dopisu, který zaslal ředitelům dalších součástí se žádostí o sdělení 
počtu jejich akademických pracovníků (v souvislosti s možným ustavením jednoho člena AS VUT za 
další součásti VUT v příštím volebním období). Do dnešního dne obdržel následující odpovědi: ÚSI – 2, 
CESA – 13, CEVAPO – 1 a CVIS – žádný akademický pracovník. Na závěr Doc. Zbořil znovu upozornil 
na ustanovení § 70 zákona č. 111/98 Sb., který definuje akademické pracovníky na VŠ.  
 
AD 7) PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
Vzhledem k nepřítomnosti předsedy pedagogické komise AS VUT vzal AS VUT na vědomí pouze 
informaci ze zápisu ze společného zasedání LK a PK AS VUT ze dne 23. 11. 2004 (AS VUT tento zápis 
obdržel E-mailem dne 1. 12. 2004), na kterém se členové PK zabývali diskusí ke koncepci činnosti této 
pracovní komise a dále projednali návrh AS FAST na změnu začátku vyučovacích hodin s tím, že PK po 
diskusi doporučila v budoucnu postupně přejít na vyučovací režim 50 minut výuka, 10 minut přestávka. 
Na dnešním zasedání AS VUT rektor Vrbka informoval o probíhajících jednáních o transformaci výuky 
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jazyků a vzniku ústavu jazyků na úrovni VUT. Uskutečnilo se setkání se všemi pracovníky ústavů 
a v návaznosti na to pokračovala jednání rektora s děkany fakult o dalších krocích.  
Následně rektor odpověděl na dotazy senátorů týkající se zejména rozsahu a organizace výuky jazyků 
a s tím souvisejícího problému financování.  
 
AD 8) RŮZNÉ 
 Předběžně byly stanoveny termíny zasedání AS VUT v příštím roce a byl stanoven termín vyhlášení 

voleb do AS VUT. Zasedání AS VUT v r. 2005 se budou konat ve dnech 11. 1., 8. 2., 8. 3., 5. 4., 3. 5. 
a 31. 5.  Volby do AS VUT budou vyhlášeny dne 5. 4. 2004.  

 Doc. Zbořil informoval o dopisu, který obdržel od předsedy Studentské komory RVŠ Mgr. Nantla, ve 
kterém mu pan předseda oznamuje, že návrh AS VUT na udělení Ceny Jana Opletala pro rok 2004 
někdejším studentům FA VUT Ing. Hirnšalovi, Ing. Laštovičkovi a Ing. Slezákovi byl Výborem Ceny 
Jana Opletala přijat. Mgr. Nantl současně jménem národní reprezentace studentů vysokých škol v ČR 
poděkoval AS VUT za podporu, kterou prokazuje nejen rozvíjení akademické samosprávy a dobrých 
tradic akademické obce, ale zejména těm z bývalých členů své akademické obce, kteří se zasloužili 
o svobodné a demokratické prostředí, v němž své poznání rozvíjí současná generace studentů.  

 Doc. Zbořil dále sdělil, že štafeta AS VUT ve složení studentů Lukáš Berta, Jan Myšulka a Pavel 
Kvintus se na 5. ročníku „Strojařských schodů“ dne 10. 11. 2004 umístila na 3. místě. AS VUT 
poděkoval studentům za úspěšnou reprezentaci.  

 Doc. Münsterová informovala o úspěšné celostátní konferenci studentů „Úloha a postavení studentů 
na vysokých školách 2004 s podtitulkem „Co počít s Boloňou?“ konané ve dnech 2. a 3. prosince 2004 
v prostorách Centra VUT v Brně. Předseda SK AS VUT Ing. Švec poděkoval za pomoc při pořádání 
konference a záštitu pana rektora.  

 Ing. Švec požádal o zaslání vyhlášky MŠMT týkající se reformy financování ubytování a stravování 
studentů na VŠ. Zájem o tuto vyhlášku projevili také členové EK AS VUT. Rektor Vrbka přislíbil 
vyhlášku zajistit v elektronické formě, tajemnice Cardová ji rozešle všem členům AS VUT.  

 Na závěr dnešního zasedání obdrželi členové komory akademických pracovníků AS VUT, jako na 
konci každého roku, tonery do tiskáren a kancelářské papíry.  

 
Rektor Vrbka spolu s předsedou Zbořilem popřáli všem senátorům hezké prožití Vánočních svátků a do 
Nového roku 2005 mnoho osobních i pracovních úspěchů.  
 
 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 11. ledna  2005 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1. 

 
 
 
 
 
 
 
 
           Ing.  Jaroslav Švec, v. r.                                                            Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r. 
předseda Studentské komory AS VUT                                                         předseda AS VUT v Brně 
 
 
 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
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